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Styrelsen 
Styrelsen har under året bestått av följande ledamöter; 
 
Johan Forsgren, Ordförande  
Emma Mushi, Kassör 
Aleksander Teir, Ledamot, vice ordförande 
Seamus Delahunty, Ledamot    
Wilma Sandgren, Ledamot  
Erik Gustafson, Ledamot   
Linda Rudolfsson, Suppleant  
 
Johan Bergstrand, Linda Söderberg, Adjungerad 
 
Föreningen har under året haft 985 medlemmar. 
 
Styrelsen har genomfört 8st protokollförda möten under perioden mars 2023 – mars 2024.  
Några exempel på frågor som hanterats av styrelsen är: 
● Registerutdrag för ledare 
● Löpande arbete kring förlängning av avtal för våra sponsorer 
● Ekonomiomläggning; arbetet med att skapa nya rutiner för ekonomiflödena i föreningen 

har tagit mycket av tiden.   
● Från 230101 har kansliet skötts av vår Idrottskonsulent och mycket arbete har lagts på 

kansliets rutiner 
● Uppdrag har översänts till RAAB att se över möjligheten till ombyggnation av 

Elofssonhallen så den även inrymmer kansli 
 
Idrottskonsulent 
Johan Bergstrand har varit föreningens idrottskonsulent fram tom sommaren 2023.  
Arbetsuppgifterna fördelar sig mellan tre områden i form av Röbäcks IF, Röbäcks 
Arena AB och Linblomman/Linnéaskolan. Från hösten 2023 anställdes Linda 
Söderberg som Idrottskonsulent.  
  
Röbäcks IF: Styrelsens verkställande stöd samt har löpande kontakt med 
föreningens ledare och är det stöd som behövs för dem. Ansvarig för föreningens 
kansli samt planering samt genomförande av Röbäcks Camp 
  
Röbäcks Camp 2023 genomfördes på vanligt sätt i sin vanliga form och hade totalt 
ca 200 deltagande barn under två veckor.  Som vanligt var det en väldig bredd på de 
olika aktiviteter som genomfördes men ett axplock av dessa var cricket, kampsport, 
cykelutflykt och graffitimålning. 
  
Röbäcks Arena: RAAB:s verkställande stöd för kanslifunktion.  
Tidigare arbetsuppgifter för RAAB har övergått till RAAB:s anställde 
fastighetsskötare; Mattias Isaksson 
 
Linblomman/Linnéaskolan: Våren: Fasta timmar varje vecka fördelat mellan fritids 
och som instruktör på Linneblommans och Linnéaskolans innebandyinriktningar. 
Hösten: Fasta timmar på Linnéaskolans fritids.   
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Röbäcks Arena AB  
Under 2023 har det investerats i nya entrédörrar till klubbstugan. Det har även startat 
ett arbete med att uppdatera drifts- och underhållsplanen för att säkerställa behoven 
av underhåll har ekonomiska förutsättningar att kunna genomföras. Även arbete med 
syfte att byta konstgräsplanen har inletts under året. 
 
Marknad 
Under året har samarbetsavtal förlängts med Bravida Sweden AB och Smetanas 
Design & Måleri AB. Coop har tecknat ett nytt samarbetsavtal som gäller i 3 år. 
 
Material 
Existerande lag och ledare har i nuläget kläder av märket Craft inhandlas hos vår 
föreningspartner Team Sportia. Avtalet med dessa utgår 2024. Majoriteten av ledare 
fick under säsongen 2023 ny uppsättning av ledarkläder för både ledare i fotboll och 
innebandy.  
2023 har varit ett kostsamt år för material. De 4 poster som sticker ut är ledarkläder, 
fotbollar, innebandybollar samt matchtröjor/träningströjor.  
2024 och framgent kommer stort fokus läggas på att minska utgifterna för material. 

Ekonomi 
Föreningen avslutar år 2023 med ett minusresultat.  
 

 
Verksamhetsberättelse Fotbollssektionen 2023 
Sektionen har genomfört fyra protokollförda gemensamma möten för hela sektionen under 
2023. Protokollen finns att hitta under ’Dokument’ på Fotbollssektionens sida på hemsidan. 
Utöver dessa möten har arbetet med fotbollsverksamheten framför allt bedrivits i de olika 
arbetsgrupperna vars verksamhet redovisas nedan. 

Utbildningsgruppen 

Den årliga ledarträffen anordnades som en uppstart av säsongen 2023. Vår kontaktperson 
Fredrik Holmgren från SISU stod för en del av innehållet under kvällen. 

Kostföreläsning för våra ungdomslag genomfördes genom SISU. 

Föreläsningen: Akut omhändertagande vid skador, genomfördes genom SISU. 

Samtliga ledare har erbjudits Västerbottens Fotbollsförbunds grundutbildning SvFF D 
(Tidigare Tränarutbildning C 

Intern målvaktsutbildning har testats i liten skala och riktats till några av de yngre lagen. 

Målvaktsträning för åldrarna 13-16 år + medföljande ordinarie tränare, genomfördes vid två 
utbildningstillfällen. 
 
Vi ansökte om och fick beviljat projektstöd från SISU för att för andra året i rad kunna bjuda 
föreningens ledare inom både fotboll och innebandy på ledarfest. Inspiration, värdegrund och 
gemenskap var ledorden för kvällen. 
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Tävlingsgruppen 

Tävlingsgruppen började 2023 med att vidareförmedla påminnelser om anmälan samt 
information kring seriespel och DM till de äldre juniorlagen. 26 februari deltog RIF genom 
Alexandra Nordh i VFF’s representantskap där frågor rörande fotbollen i länet avhandlades 
och beslutades i. Därefter gällde det att påminna och stötta de yngre lagen med anmälan till 
seriespel, vilket var klart i mitten av mars. Därefter gjordes ett arbete för att säkerställa att 
spelare registrerades enligt FIFA’s reglemente, detta år gällde det P11 och F11 samt 
omregistrering för alla födda -08. 

Tävlingsgruppen har stöttat de lag som haft behov med att registrera spelarövergångar. 
Under sommarmånaderna har vi också påmint föreningens barn- och ungdomslag om 
anmälan till seriespel under hösten. 

Sista delen av 2023 vidareförmedlade tävlingsgruppen information om anmälan till seriespel i 
futsal, där Röbäck hade 2 lag med i seriespel. Som avslut förmedlades information till 
seniorlagen om anmälningar till tävlingsverksamhet för 2024. 

Domargruppen 

I maj arrangerades domarutbildning för 3vs3, 5vs5 och 7vs7 i samarbete med Västerbottens 
fotbollförbund. Domarlistan uppdaterades löpande och vidare arbete fortsätter med att 
utveckla administration och hantering kring bokning av domare. 

Laghälsa 

Arbetet med att få en röd tråd i föreningen och stötta lag i samband med sammanslagningar 
av lag, utmaningar i olika grupper samt att stötta stort som smått har skett under året. 
Fortsätta att bygga vidare med stöttning kring värdegrund sker långsiktigt. 

 

Arenagruppen 

Inför ledarträffen tog arenagruppen fram träningstiderna på naturgräset, lagen hade då innan 
fått komma med önskemål på träningstider. 

Även schemat fotbollens arenavärdskap togs fram. 

Fotbollsverksamheten 

2023 har vi haft 19 lag (träningsgrupper) och cirka 100 ledare. Samtliga lag deltog i seriespel 
utom bolleken, som startades upp för barn födda 2017. Vårt damlag spelade division 3 och i 
ett samarbetslag med Hörnsjö IF i division 2. Herrlaget spelade i division 3 och 5.  

Antal spelare: Flickor/dam: 200 (195st 2021), Pojkar/herr: 209 (224st 2021), Bollek: 46 barn 

Röbäckscupen genomfördes med 96 deltagande lag.  

Efter avslutad säsong genomfördes en ledarenkät för att fånga upp synpunkter och 
förbättringsförslag till sektionens arbete inför 2024. 

  

Ett stort tack för den här säsongen! 
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Verksamhetsrapport för Innebandyverksamheten i Röbäcks IF 2022/2023 
 
Innebandysektionen har under verksamhetsåret fortsatt att formas efter förra årets 
nystart. Sektionens representanter har till viss del kommit till och bytts ut, en utmaning 
är att få representanter från lagen med yngre åldrar. Analysen är att 
innebandysäsongen delas med många andra aktiviteter och därför finns en osäkerhet 
hos vårdnadshavare till yngre spelare att veta i vilken aktivitet de ska binda sitt 
engagemang. Protokollen finns att hitta i en delad enhet, målet inför nästa säsong är 
att uppdatera hemsida och hitta ett flöde så informationen ligger tillgängligt för alla på 
ett smidigt och enkelt sätt. En representant som sitter både i styrelsen och sektionen 
har haft i uppdrag att vara informationsbärare mellan de två olika forumen.  Sektionen 
har arbetat fram en egen verksamhets - och arbetsbeskrivning i syfte att det ska bli 
tydligare vad uppdraget med sektionsarbete innebär, vidare pågår ett arbete med ett 
tydligt årshjul. 
 
Representanter i sektionen: 
 
Sammankallande Emma Lilja Persson (from mars 2024 sammankallande Charlotta 
Lillkåla) 
 
Tidsdelning 
Urban Holmberg (dam A-lag) 
Anders Hahlin (P06/07) 
Ola Lundberg (P14) 
 
Uppstart nya lag/ innebandylek 
Jenny Röckner (F10) 
 
Laghälsa  
Eva Hahlin (P08/09) 
Jonas Pousette (F11) 
Niklas Björkman (P12) 
Per Vågebrant (P15) 
André Lindström (F12/13)/Johnny Olofsson (F12/13) 
 
Material 
Tobias Ljungbladh (P11) 
 
Utbildning 
Charlotta Lillkåla (F15)  
 
Arena 
Jonas Dahlberg (P13) 
 
Ekonomi 
Robert Uhlin (F09)/ Fredrik Norsten (F09) 
 
Översikt antal lag:  
 
Totalt antal träningsgrupper: 17 st  
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Innebandylek: 1st 
Varav flicklag: 6st  
Varav pojklag: 7st  
Målvaktsträning grupp 1 st 
Utvecklingslag Herr (P06/07): 1st  
A-lag dam: 1st 
 
Innebandysäsongen 2023/24 startades återigen upp med en materialkväll i 
Elofssonhallen där Team Sportia och Craft fanns representerade. Aktiviteten riktades 
till ledare, spelare och vårdnadshavare. Kvällen kombinerades med städ av skåp och 
byte av material mellan de olika lagen och uppskattades av de som deltog.  
 
Tidsfördelningsgruppen har från tidigt stadium gjort ett förslag på ett schema och har 
därefter ringt runt till ledare i syfte att ta hand om önskemål, åsikter och förslag. Detta 
ledde till att tiderna kunde fördelas genom ett utskick, upplevelsen är att detta har varit 
framgångsrikt och effektivt. 
  
Samtliga ledare har erbjudits att anmäla sig till utbildningar enligt ledarmanualen.  
 
Alla lag har gemensamt ansvarat för att genomföra ett veckovist arenavärdsskap under 
säsongen, vilket innebär fikaförsäljning, städ och ett omhändertagande av domare och 
besökande lag. Vinst av fikaförsäljning har gått till respektive lags lagkassa. 
 
Sektionen har inte haft någon ansvarig domargrupp och därför har det inte genomförts 
någon gemensam satsning från klubben förutom att spelare med rätt ålder, genom 
utskick, har erbjudits att delta på utbildning.  
 

Efter avslutad säsong ska en ledarenkät genomföras för att fånga upp synpunkter och 
förbättringsförslag inför 2024/2025.  Innan säsongen 2023/24 avslutas är målet att det 
ska finnas ett färdigt årshjul för säsong 2024/25 i syfte att underlätta de processer som 
uppstartats och de aktiviteter vi önskar att påbörja med tydliga arbetsbeskrivningar och 
ansvarsområden. 

Innebandysektionen är tacksamma och stolta för allt ideellt arbete som spelare, ledare 
och föräldrar har ställt upp med det senaste året. Vi är en ideell förening och vår 
verksamhet bygger på att alla bidrar med engagemang och lösningsfokus vilket vi 
upplever finns. 
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Verksamhetsrapport för motionssektionen  
 
Under 2023 har 17 herrar träffats regelbundet för motionsgymnastik. Herrarna har träffats i 
Linblommans gymnastiksal. Sedan januari 2021 innefattas motionssektionen även av 
styrketräning och badminton.  
 
 
 
 
 
 
För verksamhetsberättelsen svarar Röbäck IF:s styrelse 2023 
 
Röbäck 2024-03-13 
 
 
______________________________  ___________________________ 
Johan Forsgren, Ordförande             Erik Gustafsson, ledamot 
 
 
______________________________  ___________________________ 
Emma Mushi, ledamot               Seamus Delahanty, ledamot 
 
 
______________________________  ___________________________ 
Wilma Sandgren, ledamot          Aleksander Teir, ledamot  
  
 


